



Lendroit éditions

24 bis Place du Colombier
35000 Rennes — France

+33 (0)2 99 01 08 79
info@lendroit.org
www.lendroit.org

Diffusion professionnelle:
Sébastien Richard
Macadam diffusion

+33 (0)6 59 39 00 15
contact@macadam-diffusion.fr

JET LAG #39 - LA LEÇON DE PIANO

Julie Redon

Fanzine / 2014

C'est facile d'escamoter une image, il y a des technologies numériques appropriées pour les modifier et les manipuler.

Ici j'ai mis du blanco car ça allait plus vite.

Par dessus ce geste mal fait, il y a ensuite le texte qui apparaît sur les partitions.

Fait de cinq phrases d'une écriture inégale, il se répartit sur les pages et impose une autre mélodie.

Jet Lag est une collection de livres dédiés au dessin, collage, photomontage et autres expérimentations graphiques.

It's easy to conjure an image, there are appropriate digital technologies to modify and manipulate them. Here I put some blanco because it was faster. Above this move wrong, then there is the text that appears on the partitions. Made of five sentences of uneven writing, it is spread over the pages and requires another melody.

Jet Lag is a collection of books dedicated to drawing, collage, photomontage and other graphic experiments.



15 × 21 cm / 24 pages /
100 ex.

Photocopie noir

Conception graphique :
Pierre Macé

ISBN 978-2-917427-96-5

Prix public : 5 €

15 × 21 cm / 24 pages /
100 copies

Black copying

Graphic design :
Pierre Macé

ISBN 978-2-917427-96-5

Public price : 5 €